
 

 

PROTOKÓŁ NR VIII /2022 

z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2022 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

 

Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:  obecnych  15 

    nieobecnych    0 

   usprawiedliwionych   0 

 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Jolanta 

Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Radca Prawny 

oraz Naczelnicy wydziałów Urzędu Miejskiego. 
 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Wręczenie nominacji Starostom dożynek. 

4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej z dnia 30.06.2022 r.  

5. Funkcjonowanie systemu oświaty w mieście. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

8. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

9. Wolne głosy. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

11. Blok informacyjny. 

12. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  

 

 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady VIII Sesji Rady Miejskiej 

w Bieruniu, które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych radnych pozwala na prawomocne 

obradowanie. Przywitał wszystkich uczestniczących w obradach Sesji Rady.  

 

 

Ad 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym 

porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

pkt 4 „Centrum przesiadkowe etap II”. 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz BRAK GŁOSU 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 1 radny 

Wniosek został  przyjęty, przy 12 głosach za, z przyczyn technicznych brak 1 głosu. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmieniony porządek posiedzenia 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do posiedzenia dołączyli Radni: Agnieszka Demska-Furgał i Jarosław Mokry 

Od tej pory, w obradach uczestniczy 15 radnych. 
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Ad 3 

Naczelnik wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz dokonała 

przedstawienia sylwetek Starostów Dożynek, Państwa Sabiny i Grzegorza Mateja. 

Wręczenia nominacji Starostom Dożynek dokonał Burmistrz Miasta Krystian Grzesica oraz 

Przewodniczący Rady Miejskiej.  

  

 

Ad 4 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Maria Czerwińska, mieszkanka ul. Krakowskiej. Poruszyła kwestie 

przebudowy ul. Krakowskie oraz przejazdu dla rowerów w stronę Grobli.  

Następnie głos zabrał Pan Andrzej Baron. Nawiązał do wcześniej poruszonego tematu tj. przebudowy 

ul. Krakowskiej.  Poruszył również kwestie odbioru odpadów zielonych.  

Odpowiedzi na powyższe kwestie udzielił Burmistrz Miasta . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

 

Ad 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z VII Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 30.06.2022 r. 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 6 

Do tematu głównego wprowadziła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych Katarzyna 

Mazurczyk. 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej, Radna Barbara Panek-Bryła, Radna Agnieszka 

Demska-Furgał, Radny Damian Gerycki. 

Poruszone kwestie dotyczyły m.in.: organizacji roku szkolnego 2022/2023 w kontekście dzieci z Ukrainy 

uczęszczających do bieruńskich Szkół i Przedszkoli, realizacji dodatkowych zajęć  w ramach projektów  
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z dofinansowaniem zewnętrznym, organizacji wyjazdów w ramach „Zielonych Szkół”, współpracy 

psychologa ze Szkołami i Przedszkolami, trybu pracy, braków kadrowych.  

Odpowiedzi udzielili: Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 Zuzanna Bizacka, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 3 Małgorzata Wolny, Dyrektor Przedszkola nr 1 Barbara Nieckarz, Dyrektor 

Przedszkola nr 2 Magdalena Skrypko, Dyrektor Przedszkola nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi Jolanta 

Gałka-Klęczar, Burmistrz Miasta Krystian Grzesica.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał pod głosowanie : 

Stanowisko 1: 

Rada Miejska w Bieruniu zapoznała się z aktualnym systemem funkcjonowania systemu oświaty  

w Bieruniu i pozytywnie opiniuje zaprezentowany stan w zakresie budżetu, dotacji, majątku, inwestycji 

oraz przygotowań do nowego roku szkolnego.  

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 

Wniosek 2 

Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje o dokonanie analizy dotyczącej możliwości przywrócenia wyjazdów 

w ramach tzn. „Zielonych Szkół” i przedstawienie wniosku na Komisji Społecznej w miesiącu 

październiku.  

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 1 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

 

Ad7 

Burmistrz Miasta poinformował o: zmianach kadrowych, zwrocie wypłaconych środków z projektu 
Polska Cyfrowa z 2010 roku, audycie z Izby Administracji Skarbowej w Katowicach, zakupie sprzętu i 
pomocy naukowych dla Szkół, walnym zgromadzeniu Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 
podpisaniu umowy na budowę miejsc postojowych przy ul. Chemików, przebudowie  
ul. Piastowskiej, budowie kanalizacji na ul. Domy Polne i ul. Szynowej, podpisaniu umowy na 
modernizacje placów zabaw, dofinansowaniu w ramach III Edycji Rządowego Programu Inwestycji 
Strategicznych, pracach konserwacyjnych na wałach rzeki Mlecznej, rzeki Gostyni i rzeki Pszemszy, 
zakończeniu budowy miniorlika przy osiedlu Chemików, doposażeniu placu zabaw na Zabrzegu, pracach 
na skarpie rzeki Wisły, odbiorze drogi Mieszka I, wykonaniu alejek na cmentarzu komunalnym, trwającej 
termomodernizacji budynków na ul. Wawelskiej, ul. Chemików 139, trwających pracach projektowych 
dotyczących budynków przy ul. Licealnej, ul. Kamiennej, ul. Warszawskiej 292. Burmistrz Miasta 
poinformował również o  budżecie obywatelskim, o możliwości składnia wniosków w ramach 
Bieruńskiego Bonu Żłobkowego, w ramach dodatku węglowego, wizytach w miastach partnerskich, 
organizacji wypoczynku dla dzieci z miasta partnerskiego Ostróg na Ukrainie, wnioskach na przebudowę 
ul. Soleckiej i ul. Sadowej oraz ul. Kolejowej, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, objęcia 
udziałów w BPiK. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł poinformował o piśmie z RPWiK w Tychach 
dotyczącym wzrostu stawek za wodę.  
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję, w której głos zabrali: Radna Barbara Panek-Bryła, 
Radna Agnieszka Demska-Furgał, Radny Jarosław Mokry, Radny Walenty Magiera, Radna Maria Sitko,  
Radny Piotr Świerkosz, Przewodniczący Rady Miejskiej. Poruszone zostały kwestie dotyczące m.in.: 
zakresu i harmonogramu prac konserwacyjnych na wałach, remontu boisk przy SP3, zwrotu środków  
z projektu Polska Cyfrowa z 2010 roku, termomodernizacji budynku przy ul. Warszawska 292, 
termomodernizacji budynków przy ul. Jagiełły, projektu ul. Miodowej , oświetlenia ul. Groblanej, 
wydzielenia części gruntu pod ścieżkę rowerową  wzdłuż ul. Turystycznej, wymianie punktów 
oświetleniowych przy ul. Chemików, zabudowy wiaty autobusowej, dokumentacji projektowej 
dotyczącej adaptacji budynku przy ul. Spiżowej. 
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego Waldemar Prietz, Zastępca Burmistrza.  
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Ad 8 

Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na VII Sesji w dniu 30.06.2022 r., 

zostały przesłane do organów nadzoru zarówno prawnego jak i finansowego oraz, że nie wpłynęły żadne 

uwagi.  

 

 

Ad 9 

Przewodniczący Komisji: Gospodarki, Społecznej, Finansów i Bezpieczeństwa przedstawili tematy 

wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 

tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie Komisji w dniu  

24.08.2022 r. przeprowadzili kontrolę w Straży Miejskiej, której przedmiotem był m.in.: sprawozdanie 

finansowe  za rok 2021 oraz I półrocze 2022 roku. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie otrzymała spraw do rozpatrzenia.   

 

 

Ad 10 

W tym punkcie posiedzenia Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył kwestie pisma ze Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Katowicach dotyczącego Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bieruniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 

Wniosek 3 

Rada Miejska w Bieruniu zapoznała się z pismem Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie Dyrektora 

Bieruńskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu i na podstawie Statutu Miasta Bierunia § 24 ust.3 

pkt 1 oraz załącznika nr 3 do Statutu §2 ust 1 zleca, w zakresie wskazanym w piśmie, przeprowadzenie 

kontroli Komisji Rewizyjnej. Wyniki kontroli należy przekazać Przewodniczącemu Rady Miejskiej do dnia 

16 września.  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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W dalszej części głos zabrał Radny Piotr Świerkosz, zapytał na jakim etapie są prace projektowe 
związane z modernizacją  budynku przy ul. Chemików 39. Następnie Radna Natalia Grosman zapytała 
o realizację zadań przez BOSiR z funduszy pozyskanych z najlepiej wyszczepionej gminy. W dalszej części 
głos zabrał Radny Damian Gerycki. Zapytał o termin przeprowadzenia analizy sprawności syren 
alarmowych. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o porozumienie się z BEPiK w sprawie wywozu 
odpadów zielonych w przypadku zbierania liści przez mieszkańców terenów gminnych. Odpowiedzi 
udzielił Burmistrz Miasta oraz Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

Obrady opuścili Radni: Jarosław Mokry i Walenty Magiera. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczy  

13 Radnych. 

 

 

 

Ad 11 

Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej miastu Ostróg. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty BRAK GŁOSU 

9. Mokry Jarosław BRAK GŁOSU 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 2 radnych 

Uchwała VIII/1/2022 została  przyjęta jednogłośnie, przy 13 głosach za, brak 2 głosów z powodu 

opuszczenia obrad. 

 

 



 

8 

 

b) w sprawie zmiany załącznika nr 1 „Warunki i tryb finansowania rozwoju sportu w gminie 

Bieruń” do Uchwały nr III/2/2014 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w gminie Bieruń. 

 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziały Nadzoru i Spraw Społecznych 

Katarzyna Mazurczyk. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 

 

Uchwała Nr VIII/2/2022 została podjęta jednogłośnie, przy 13 głosach za. 

 

 

c) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieruń na rok szkolny 2022/2023 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy w trakcie roku szkolnego istnieje możliwość zmiany uchwały 

z uwagi na skoki cen paliw. Radny Edward Andrejczuk zapytał jakie są to koszty w skali roku. 

Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych oraz Skarbnik Miasta Dorota 

Przybyła. 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 
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7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VIII/3/2022 została podjęta jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
 
 

d) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

w Tychach S.A. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Tomasz Pawlus.  

Zastępca Burmistrza poinformował, że Wody Polskie wydały negatywna opinię odnośnie wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych, jednak nie ma ona charakteru 

wiążącego.   

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria WSTRZYM. 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr VIII/4/2022 została podjęta  większością głosów, przy 12 głosach za, 1 wstrzymujący się. 
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e) w sprawie przyjęcia zadania z właściwości Województwa Śląskiego pod nazwą "Zarządzanie 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich". 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Tomasz Pawlus.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VIII/5/2022 została podjęta jednogłośnie , przy 13 głosach za. 

 

f) w sprawie zmian w Uchwale nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 20 grudnia  

2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Bieruń, warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich". 

 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Tomasz Pawlus.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 
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9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VIII/6/2022 została podjęta  jednogłośnie, przy 13 głosach za. 

 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres powyżej 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bieruń oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Tomasz Pawlus.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr VIII/7/2022 została podjęta  jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
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h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2022-2027. 

 

Projekt uchwały przedstawiała Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian WSTRZYM. 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Uchwała Nr VIII/8/2022 podjęta większością głosów, przy 11 za, 2 wstrzymujących się. 

 

 

 

i) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2022 rok 

 

Projekt uchwały Przedstawiała Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian WSTRZYM. 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty - 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Uchwała Nr VIII/9/2022 podjęta większością głosów, przy 11 za, 2 wstrzymujących się. 

 

 

Ad 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że korespondencja przekazywana jest na bieżąco 

Radnym Rady Miejskiej. 
 
 

 

Ad 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął VIII Sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Maria Frankowska-Abramek 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
    
                                                                                                                                              Marcin Nyga 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 


